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Zápis z 14. jednání pléna AS FPE volebního období 2020-2021  
 
Termín konání: 8. 9. 2021  
Místo a čas konání: on-line zasedání od 14 do 16.30 hodin 
Prezence AS FPE – viz tabulku hlasování  
Přítomno: 14 členů Omluveni z celého jednání: 4 členové  Neomluveni: 3 členové 
 

AS FPE byl usnášeníschopný od 14.30. 
 

Hosté: děkan doc. RNDr. Pavel Mentlík, Ph.D., proděkanka Dr. phil. Michaela Voltrová, 
proděkan Mgr. Jan Krotký, Ph.D., tajemník fakulty Ing. Pavel Mičke, Mgr. Petr Valach, 
Ph.D., PhDr. Miroslav Breitfelder, Ph.D. 
Omluveni: Mgr. Daniela Benešová, Ph.D., Mgr. Petra Kalistová, doc. PaedDr. Helena 
Chýlová, PhDr. Lucie Rohlíková, Ph.D.,  
Neomluveni: Mgr. Pavla Kemrová, Bc. Kristýna Mašlová, Bc. Helena Zemanová  
 
 Navržený program jednání:  

1. Schválení programu zasedání. 
2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 
3. Schválení usnesení předsednictva z července ve věci vyhlášení podmínek 

přijímacího řízení do studijního programu 1. st. ZŠ a MŠ v kombinované formě. 
4. Rozhodnutí o formě nadcházejících voleb do AS FPE ZČU. 
5. Rozšíření akreditace studijního programu Učitelství pro základní školy o novou 

specializaci Učitelství občanské výchovy pro základní školy. 
6. Úprava rozpočtu – rozdělení částky DKRVO, doplatek MŠMT na rok 2021. 
7. Úprava rozpočtu – rozdělení částky z přijímacího řízení na katedry. 
8. Rekonstrukce budov Klatovská – Chodské, dislokace kateder v době rekonstrukce.  
9. Různé: 

 Informace z vedení FPE. 
 Informace z AS ZČU. 

Informace ze studentské kurie AS FPE. 

  

Akademický senát 
Fakulta pedagogická 

Západočeská univerzita v Plzni  
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Průběh jednání 
 
Předseda senátu dr. J. Stočes zahájil on-line jednání AS FPE v prostředí Google Meet, přivítal 
vedení FPE a zástupce AS ZČU (dr. P. Valacha a dr. M. Breitfeldera). 
Dále dr. J. Stočes oznámil změnu ve složení AS FPE: zanikl mandát dr. Z. Chocholouškové, 
místo ní nastupuje náhradnice doc. H. Chýlová z KČJ. Nová senátorka se zapojí do činnosti 
Komise pro pedagogickou činnost. 
Oznámena byla také změna v AS ZČU: zanikl mandát dr. P. Simbartla, kterého nahradil dr. 
M. Breitfelder. 
Dr. J. Stočes konstatoval, že AS FPE není zatím usnášeníschopný a čeká se ještě alespoň na 
jednoho senátora. 
Tajemnice senátu Mgr. P. Vágnerová provedla prezenci přítomných. 
 
Vzhledem k tomu, že senát nebyl usnášeníschopný, dr. J. Stočes požádal děkana doc. P. 
Mentlíka o informace z vedení. 
 
9. Různé 
a) Informace z vedení 

 Probíhají přijímací řízení a jsou vyhodnocovány počty přijímaných studentů. 
 Z jednání senátu se omlouvá proděkan doc. L. Čepička. Účastní se porady ředitelů 

plzeňských základních škol v Janovicích nad Úhlavou a zastupuje zde také Nadaci 
sportující mládeže. 

 Bude připravena vyhláška k organizaci akademického roku, která bude odrážet 
aktuální protiepidemická opatření. Bude také připraven dotazník zjišťující míru 
proočkovanosti u studentů a pracovníků FPE. 

 V průběhu prázdnin probíhala ve spolupráci s MŠMT jednání týkající se revizí RVP. 
Byl ustanoven expertní panel, který by měl vytvořit obecný dokument, podle kterého 
budou oborové týmy revizi RVP provádět. Děkany pedagogických fakult v tomto 
týmu zastupuje doc. P. Mentlík. Tým oficiálně začíná pracovat 1. 9. 2021. 
V souvislosti s revizemi RVP byla také pozvána tajemnice expertního panelu Martina 
Tóthová na Krajskou environmentální konferenci, kterou FPE pořádá ve spolupráci se 
Zoologickou a botanickou zahradou města Plzně. 

 Stejně tak o prázdninách pokračovaly práce na reformě pregraduální přípravy učitelů. 
Byl dopracován základní koncept a kompetenční profil absolventa. Zapojeny jsou 
pedagogické fakulty a MŠMT. V plánu je setkání zástupců realizačního týmu, MŠMT 
a zástupců akademické obce. 

 Na ZČU byla rektorem ustanovena Rada pro sport, jejíž členy jsou doc. P. Mentlík, 
děkan FST doc. M. Edl a kancléřka ZČU L. V. Čulíková. Jejím úkolem je řešit 
koncepčně problematiku tělesné výchovy a sportu na ZČU.  

 O prázdninách také pokračovaly rozhovory s vedoucími kateder týkající se především 
naplňování požadavků Národního akreditačního úřadu u jednotlivých studijních 
programů. 

 
Dr. J. Stočes otevřel diskusi, nikdo se však nepřihlásil. 
 
c) Informace ze studentské kurie AS FPE 
D. J. Stočes požádal o informace ze studentské kurie. Přítomní zástupci studentské kurie této 
možnosti nevyužili. 
 
Dr. J. Stočes vznesl dotaz, zda vedení počítá se zářijovým supertermínem státnic. 
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Proděkan dr. J. Krotký vysvětlil, že sbírá data z kateder ohledně potřeby supertermínu a podle 
toho bude tento supertermín vyhlášen jen pro určité studijní programy. Supertermínu se 
mohou zúčastnit pouze studenti, kteří neuspěli při řádném podzimním termínu SZZ. 
Dr. M. Podpera vyjádřil nejistotu, zda je toto nejlepší řešení, pokud studenti s tímto termínem 
počítali, ale nyní by se týkal jen některých studijních programů a katedry by měly rozhodovat, 
zda si studenti termín zaslouží nebo ne. 
Dr. J. Krotký upřesnil, že supertermín nebyl studentům napevno slíben, není v termínovníku a 
studenti na něj nemají automatický nárok. 
Děkan doc. P. Mentlík ještě doplnil, že supertermín by měl být hlavně pro studenty, kteří u 
předchozích termínů neuspěli v důsledku studijních komplikací spojených s pandemií Covid-
19. 
 
Dr. J. Stočes přivítal Mgr. T. Průchu a konstatoval, že senát je nyní usnášeníschopný. 
Dále předseda dr. J. Stočes shrnul pravidla komunikace a hlasování: všichni kromě osoby, 
která má slovo, mají vypnutý mikrofon a do diskuse se hlásí prostřednictvím chatu odesláním 
písmena D. Pouze ten, komu bude uděleno slovo, si svůj mikrofon zapne. Při hlasování napíší 
členové senátu po výzvě předsedajícího do chatu buď symbol + (hlas pro návrh), - (hlas proti 
návrhu) či O (zdržení se hlasování) a odešlou ho. Skrutátoři tak v chatu vidí kompletní 
výsledek hlasování a všichni zúčastnění členové senátu mohou jeho průběh kontrolovat. 
Do role skrutátorů jmenoval předseda senátu doc. J. Quinna a Bc. K. Tláskalovou, oba s tímto 
jmenováním souhlasili. 
 
1. Schválení programu 
Dr. J. Stočes k navrženému programu doplnil, že k bodu 5 nebude přijímáno usnesení, ale 
proběhne o něm pouze diskuse. 
 
Usnesení 1: 
AS FPE schvaluje program jednání 8. 9. 2021 v navrženém znění. 
 
Aklamační hlasování 1 (o návrhu programu 14. jednání pléna AS FPE)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 11 členů, 10 členů nepřítomno, 
 pro: 11 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Navržený program byl schválen. 
 
2. Schválení zápisu z 13. jednání pléna AS FPE 
Tajemnice senátu Mgr. P. Vágnerová potvrdila, že v zápisu, který mají senátoři k dispozici, 
již byly zapracovány zaslané připomínky. Předseda dr. J. Stočes nechal o této podobě zápisu 
hlasovat. 
 
Usnesení 2: 
Akademický senát FPE ZČU v Plzni schvaluje předložený zápis ze svého 13. zasedání, 
uskutečněného on-line dne 9. června 2021. 
 
Aklamační hlasování 2 (o zápisu z 13. zasedání pléna AS FPE)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 11 členů, 10 členů nepřítomno, 
pro: 11 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Zápis byl schválen. 
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3. Schválení usnesení předsednictva z července ve věci vyhlášení podmínek přijímacího 
řízení do studijního programu 1. st. ZŠ a MŠ v kombinované formě. 
 

Dr. J. Stočes uvedl další bod programu – schválení usnesení předsednictva AS FPE ze dne 9. 
7. 2021. Připomněl, že na tomto postupu se senát předběžně dohodl již před prázdninami. 
Podmínky přijímacího řízení do studijních programů Učitelství pro 1. st. ZŠ a MŠ 
v kombinované formě tak mohly být vyhlášeny co nejdříve po udělení akreditace. 
 
Usnesení 3: 
Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni potvrzuje usnesení 
svého předsednictva z 9. července 2021, jímž byly podle ust. § 3 odst. 3 zákona č. 188/2020 
Sb., o zvláštních pravidlech pro vzdělávání a rozhodování na vysokých školách v roce 2020 
a o posuzování doby studia pro účely dalších zákonů, v platném znění, a dále podle ust. § 27 
odst. 1 písm. e) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů, v platném znění, schváleny podmínky přijímacího řízení ke studiu pro 
akademický rok 2021/2022 na nově akreditovaný bakalářský studijní program Učitelství 
pro mateřské školy a magisterský studijní program Učitelství pro 1. stupeň ZŠ 
v kombinované formě studia, specifikované v příslušné vyhlášce děkana, a to po 
zapracování připomínek vznesených dr. Sirotkem a dr. Stočesem. 
 
Aklamační hlasování 3 (o potvrzení usnesení předsednictva z 9. 7. 2021) 

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 11 členů, 10 členů nepřítomno, 
pro: 11 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Usnesení předsednictva bylo potvrzeno. 
 
4. Rozhodnutí o formě nadcházejících voleb do AS FPE ZČU. 
Předseda dr. J. Stočes informoval o práci volební komise. Předseda komise dr. Z. Filipi na 
CIVu ověřil možnost technicky zajistit elektronické volby do AS FPE. Podle volební komise 
tedy je možné volby do AS FPE konat elektronickou formou. 
 
Usnesení 4: 
Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni podle ust. čl. 24a, 
bod 1 Volebního řádu AS FPE stanovuje, že nadcházející volby do AS FPE se budou konat 
elektronickou formou. 
 
Aklamační hlasování 4 (o formě konání voleb do AS FPE) 

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 11 členů, 10 členů nepřítomno, 
pro: 11 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Volby do AS FPE se budou konat elektronickou formou. 
 
5. Rozšíření akreditace studijního programu Učitelství pro základní školy o novou 
specializaci Učitelství občanské výchovy pro základní školy. 
Děkan doc. P. Mentlík sdělil, že po připomínkách Komise pro pedagogiku stahuje vedení 
fakulty návrh usnesení. Akreditační spis je třeba ještě dopracovat a zásadně upravit. 
Za Komisi pro pedagogiku vysvětlil dr. V. Sirotek, v čem spočívaly hlavní připomínky 
Komise k akreditačnímu spisu. Spis v tuto chvíli nedoporučuje schválit. 
Dr. M. Breitfelder (KHI) souhlasí se závěrem Komise pro pedagogiku. Připomínky se pokusí 
na KHI zapracovat a předloží spis ke schválení později. 
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Dr. J. Stočes upozornil, že pokud by akreditační spis měl být schvalován na příštím zasedání 
AS FPE, které se bude konat 6. 10. 2021, je třeba tento spis mít připraven již 22. 9. 2021 (resp 
21. 9. 2021 – viz závěr zápisu), kdy bude zasedat předsednictvo AS FPE. 
 
6. Úprava rozpočtu – rozdělení částky DKRVO, doplatek MŠMT na rok 2021. 
Tajemník FPE Ing. P. Mičke okomentoval návrh rozdělení částky DKRVO (Dlouhodobý 
koncepční rozvoj výzkumné organizace), který měli senátoři k dispozici ve sdíleném úložišti. 
 
Předseda Komise pro ekonomiku dr. M. Podpera konstatoval, že komise návrh doporučuje 
schválit.  
 
Usnesení 5: 
Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 
ust. § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 
dalších zákonů, v platném znění, úpravu rozpočtu – rozdělení částky DKRVO, doplatek 
MŠMT na rok 2021. 
 
Aklamační hlasování 5 (o návrhu rozdělení částky DKRVO) 

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 11 členů, 10 členů nepřítomno, 
pro: 11 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Rozdělení částky DKRVO bylo schváleno. 
 
7. Úprava rozpočtu – rozdělení částky z přijímacího řízení na katedry. 
Tajemník FPE Ing. P. Mičke okomentoval návrh rozdělení částky za přijímací řízení, který 
měli senátoři k dispozici ve sdíleném úložišti. 
 
Předseda Komise pro ekonomiku dr. M. Podpera konstatoval, že komise návrh doporučuje 
schválit. 
 
Usnesení 6: 
Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 
ust. § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 
dalších zákonů, v platném znění, úpravu rozpočtu – rozdělení částky za přijímací řízení 
v roce 2021. 
 
Aklamační hlasování 6 (o rozdělení částky z přijímacího řízení) 

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 12 členů, 10 členů nepřítomno, 
pro: 11 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 1 člen. 

 Závěr z hlasování:Rozdělení částky z přijímacího řízení bylo schváleno. 
 
Děkan doc. P. Mentlík poděkoval za schválení jednotlivých bodů. K bodu 6 (Rozdělení částky 
DKRVO) uvedl, že bude probíhat druhé kolo hodnocení akademických pracovníků a budou 
vypláceny odměny akademikům splňujícím daná kritéria. 
Dále doc. P. Mentlík ocenil práci dr. Z. Filipiho a jeho týmu z KVD při realizaci 
elektronického přijímacího řízení. A poděkoval také proděkanovi dr. J. Krotkému 
a pracovnicím studijního oddělení za celkové zvládnutí přijímacího řízení. 
Závěrem poděkoval studentům z iniciativy Otevřeno za organizaci konference a další aktivity. 
 
8. Rekonstrukce budov Klatovská – Chodské, dislokace kateder v době rekonstrukce. 
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Děkan doc. P. Mentlík informoval o vývoji situace od posledního zasedání AS FPE, kdy byla 
diskutována možnost nákupu budov od LF UK v Plzni. Rovněž byly ještě zkoumány další 
alternativy a diskuse probíhala také na AS ZČU. 
Vedení FPE jednalo se zástupci MŠMT o možných alternativách a byla vybrána varianta, 
která je blíže popsána v dokumentu (Kl-Ch AS FPE) dostupném ve sdíleném úložišti FPE. 
Budovy LF UK není možné koupit, protože by byla nutná jejich rekonstrukce, a na ni by 
finanční prostředky nebyly. MŠMT bude financovat buď nákup objektů, nebo rekonstrukci 
objektů. Vybrána tedy byla varianta setrvání ve stávajících budovách a jejich rekonstrukce. 
Rekonstrukci budov je však nutné rozdělit. V první fázi by byla rekonstruována budova 
Chodské náměstí, tělocvičny a objekty KTV. Na Klatovské by proběhly pouze nejnutnější 
úpravy (KVK, KVD). Plán dislokace kateder po dobu rekonstrukce je uveden ve zmíněném 
sdíleném dokumentu. 
Dr. T. Jakeš se zeptal, zda schválení usnesení znamená schválení zmíněného dokumentu 
včetně uvedených částek. Částka 150 mil. Kč na potřebné úpravy v budově Klatovská mu 
připadá nízká. 
Dr. J. Stočes podotkl, že senát schvaluje text usnesení, tedy především podporu vedení FPE 
při jednáních se zástupci ZČU apod. 
Doc. P. Mentlík uvedl, že etapizace a prioritizace rekonstrukce jsou nezbytné. Rozdělení 
částek odpovídá finanční náročnosti jednotlivých fázi rekonstrukce. 
Dr. T. Jakeš má obavu, zda peníze na úpravy Klatovské ZČU skutečně uvolní, zda bude 
rekonstrukce skutečně realizována a jak dlouho budou ještě katedry v nevyhovujících 
prostorách. 
Doc. P. Mentlík ho ujistil, že vedení FPE má maximální snahu udělat co nejvíce a postupovat 
při rekonstrukcích férově vůči všem pracovištím, nicméně finanční prostředky na kompletní 
rekonstrukci budov nejsou. Bohužel ani není možné s jistotou říci, že Univerzita uvolní 
všechny prostředky, které jsou přislíbeny. 
Tajemník Ing. P. Mičke doplnil, že na základě jednání s vedením ZČU byl na MŠMT panem 
kvestorem zaslán dokument žádající přidělení finančních prostředků na rekonstrukci. Dále 
uvedl, že tělocvičny byly upřednostněny, protože je obecně obtížné získat na jejich 
rekonstrukci finance. 
Proděkanka Dr. M. Voltrová požádala AS FPE o podporu vedení FPE a schválení 
projednávaného usnesení. Zaznamenala, že na ZČU kolují dezinformace a neaktuální 
informace o plánované rekonstrukci budov FPE, které vyvolávají negativní reakce pracovníků 
(včetně děkanů) z jiných fakult. 
 
Usnesení 7: 
AS FPE ZČU v Plzni podporuje variantu setrvání fakulty ve stávajících budovách areálu 
Klatovská-Chodské a pověřuje vedení fakulty dalšími jednáními o rekonstrukci těchto 
objektů a dislokaci zde umístěných kateder FPE v době rekonstrukce. 
 
Aklamační hlasování 7 (o podpoře AS FPE vedení FPE) 

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 13 členů, 8 členů nepřítomno, 
pro: 12 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 1 člen. 
 Závěr z hlasování:AS FPE podporuje vedení FPE v jednáních o rekonstrukci budov 
FPE. 

 
Doc. P. Mentlík poděkoval senátorům za důvěru. 
 
9. Různé 
b) Informace z AS ZČU 
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Zástupce FPE dr. V. Sirotek informoval: 
 Na 2. zasedání AS ZČU byly ustanoveny tři senátní komise – Legislativní komise 
(členem je dr. V. Sirotek), Rozpočtová komise (dr. M. Breitfelder) a Komise pro strategii 
(členkou je dr. L. Rohlíková). Členem předsednictva AS ZČU je dr. P. Valach. 
 Probíhá připomínkové řízeny metodiky rozpočtu ZČU. 
 Byla schválena Zpráva o vnitřním hodnocení a vzdělávací, tvůrčí a s ní související 
činnosti ZČU za rok 2020. 
 Byla schválena změna statutu ZČU. 
 Bylo schváleno zastropování poplatku za studium v cizím jazyce. 
 Bylo schváleno rozdělení motivační složky DKRVO. 
 Byla projednávána další strategie ZČU v oblasti budov. 
 Informace o vyhodnocení finančních dopadů pandemie na ZČU. 
 Byly vyhlášeny opakované volby do studentské komory AS ZČU pro FEK. 

 
Doc. P. Mentlík okomentoval situaci kolem tvorby metodiky rozpočtu. Nová metodika zatím 
připravena nebyla. Vedení ZČU pouze navrhlo tři menší úpravy. 
Ing. P. Mičke doplnil, že k úpravám metodiky rozpočtu ZČU byly z FPE odeslány 
připomínky. A dále seznámil senátory s úmyslem správy budov přenechat bufet na Klatovské 
soukromému provozovateli. Firma vyžaduje exkluzivitu, takže by byl zrušen stánek s kávou 
v hale na Klatovské a nebyla by vydávána jídla vařená menzou. 
Dr. J. Stočes ještě doplnil informace k aktuálnímu složení AS ZČU, jehož předsedou se stal 
prof. Pavel Karban z FEL, místopředsedkyní se stala dr. Zuzana Vostrá z FPR a tajemníkem 
doktorand rovněž z FEL. Pochválil pravidelně aktualizované informace na webu AS ZČU.  
 
Závěrečné souhrnné usnesení: 
Akademický senát FPE ZČU na svém zasedání 8. září 2021  

 schválil program a zápis z minulého jednání, 
 potvrdil usnesení předsednictva AS FPE z 9. července 2021 ohledně podmínek 

přijímacího řízení do studijních programů 1. st. ZŠ a MŠ v kombinované formě, 
 stanovil, že nadcházející listopadové volby do AS FPE se uskuteční elektronickou 

formou, 
 schválil dvě úpravy rozpočtu FPE (rozdělení doplatku příspěvku DKRVO od MŠMT, 

rozdělení částky za příjímací řízení), 
 podpořil setrvání fakulty ve stávajících budovách areálu Klatovská-Chodské a pověřil 

vedení fakulty dalšími jednáními o rekonstrukci těchto objektů a dislokaci zde 
umístěných kateder FPE v době rekonstrukce. 

 
Aklamační hlasování 8 (o závěrečném souhrnném usnesení) 

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 13 členů, 8 členů nepřítomno, 
pro: 13 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů 

 Závěr z hlasování: Závěrečné souhrnné usnesení bylo schváleno. 
 

 
5. Závěr 
Předseda AS FPE dr. J Stočes poděkoval všem přítomným za účast. Termín 15. zasedání AS 
FPE byl stanoven na 8. 10. 2021 od 14 hodin. Pokud to bude možné, zvažuje předsednictvo 
obnovení prezenčního jednání pléna senátu. Předsednictvo se sejde online 21. 9. 2021 
ve 14.45 hodin a mj. definitivně rozhode i o formě příštího zasedání. Dr. J. Stočes se dopředu 
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z jednání senátu 8. 10. omlouvá, bude na konferenci v Německu, zasedání bude řídit 
místopředseda dr. T. Jakeš. 
 
V Plzni dne 8. 9. 2021 
 
Zápis vyhotovila:        Schválil: 
Mgr. Petra Vágnerová       PhDr. Jiří Stočes, Ph.D. 
tajemnice AS FPE                   předseda AS FPE  
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Přílohy: 
Příloha 1: Hlasovací tabulka z 14. jednání pléna AS FPE 
Příloha 2: Usnesení z 14. jednání pléna AS FPE 
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Příloha 1: Hlasovací tabulka z 14. jednání pléna AS FPE  
 
 

 Členové AS FPE  
 

Pořadí aklamačních hlasování 
1. 2. 3. 4. 5. 6. 7. 8.   

Dr. Daniela Benešová  X X X X X X X X   
Doc. Helena Chýlová X X X X X X X X   
Dr. Tomáš Jakeš  X X X X X + O +   
Mgr. Petra Kalistová X X X X X X X X   
Dr. Pavel Masopust + + + + + + + +   
Dr. Jan Mašek  + + + + + + + +   
Dr. Milan Podpera  + + + + + + + +   
Doc. Justin Quinn + + + + + + + +   
Dr. Lucie Rohlíková X X X X X X X X   
Dr. Vladimír Sirotek + + + + + + + +   
Dr. Václav Stacke + + + + + + + +   
Dr. Jiří Stočes  + + + + + + + +   
Mgr. Petra Vágnerová  + + + + + + + +   
Bc. Richard Beneš  X X X X X X X X   
Mgr. Dominic Jačka + + + + + O + +   
Mgr. Pavla Kemrová X X X X X X X X   
Bc. Kristýna Mašlová X X X X X X X X   
Mgr. Tomáš Průcha + + + + X X + +   
Jakub Rous  X X X X + + + +   
Bc. Kateřina Tláskalová  + + + + + + + +   
Bc. Helena Zemanová  X X X X X X X X   

 
 

+ pro 

- proti 
O zdržel se hlasování  
X nepřítomen 
N byl přítomen, ale 

hlasování se nezúčastnil 
 
 
  



Zápis z 14. jednání pléna AS FPE   8. 9. 2021  
 

11 
 

Příloha 2: Usnesení z 14. jednání pléna AS FPE 
 
Usnesení 1: 
AS FPE schvaluje program jednání 8. 9. 2021 v navrženém znění. 
 
Usnesení 2: 
Akademický senát FPE ZČU v Plzni schvaluje předložený zápis ze svého 13. zasedání, 
uskutečněného on-line dne 9. června 2021. 
 
Usnesení 3: 
Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni potvrzuje usnesení 
svého předsednictva z 9. července 2021, jímž byly podle ust. § 3 odst. 3 zákona č. 188/2020 
Sb., o zvláštních pravidlech pro vzdělávání a rozhodování na vysokých školách v roce 2020 
a o posuzování doby studia pro účely dalších zákonů, v platném znění, a dále podle ust. § 27 
odst. 1 písm. e) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů, v platném znění, schváleny podmínky přijímacího řízení ke studiu pro 
akademický rok 2021/2022 na nově akreditovaný bakalářský studijní program Učitelství 
pro mateřské školy a magisterský studijní program Učitelství pro 1. stupeň ZŠ 
v kombinované formě studia, specifikované v příslušné vyhlášce děkana, a to po 
zapracování připomínek vznesených dr. Sirotkem a dr. Stočesem. 
 
Usnesení 4: 
Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni podle ust. čl. 24a, 
bod 1 Volebního řádu AS FPE stanovuje, že nadcházející volby do AS FPE se budou konat 
elektronickou formou. 
 
Usnesení 5: 
Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 
ust. § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 
dalších zákonů, v platném znění, úpravu rozpočtu – rozdělení částky DKRVO, doplatek 
MŠMT na rok 2021. 
 
Usnesení 6: 
Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. 
§ 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 
dalších zákonů, v platném znění, úpravu rozpočtu – rozdělení částky za přijímací řízení 
v roce 2021. 
 
Usnesení 7: 
AS FPE ZČU v Plzni podporuje variantu setrvání fakulty ve stávajících budovách areálu 
Klatovská-Chodské a pověřuje vedení fakulty dalšími jednáními o rekonstrukci těchto 
objektů a dislokaci zde umístěných kateder FPE v době rekonstrukce. 
 
Závěrečné souhrnné usnesení: 
Akademický senát FPE ZČU na svém zasedání 8. září 2021  

 schválil program a zápis z minulého jednání, 
 potvrdil usnesení předsednictva AS FPE z 9. července 2021 ohledně podmínek 

přijímacího řízení do studijních programů 1. st. ZŠ a MŠ v kombinované formě, 
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 stanovil, že nadcházející listopadové volby do AS FPE se uskuteční elektronickou 
formou, 

 schválil dvě úpravy rozpočtu FPE (rozdělení doplatku příspěvku DKRVO od MŠMT, 
rozdělení částky za příjímací řízení), 

 podpořil setrvání fakulty ve stávajících budovách areálu Klatovská-Chodské a pověřil 
vedení fakulty dalšími jednáními o rekonstrukci těchto objektů a dislokaci zde 
umístěných kateder FPE v době rekonstrukce. 

 


